





# Bakery Mix

DONUT MIX

BREAD & CAKE MIX

JAPANESE SWEET MIX

> 目录  
CATALOG

**03** **Company Profile**  
公司简介

**05** **Product Catalog**  
产品目录

**11** **Training services**  
培训服务

**12** **Packaging design service**  
包装设计服务

**13** **Return and delivery**  
退货和送货

# COMPANY PROFILE

## 公司简介



### More Than Just Pre-Mix!

Specializing in the production of various series of bread ready-mixed powder, cake ready-mixed powder, West Point ready-mixed powder and other baking ingredients, with international standard production lines and production processes, to provide customers with high-quality baking raw materials, help customers increase output value and reduce costs.

### Stable Quality And Easy Operation!

Variety: Offers a range of products that help meet consumer needs

Ease of Operation: Pre-provisioned and labor-saving

Convenience: Easy to store and store

Production time: increase fault tolerance and shorten production time

### 不止做預拌粉！

专业生产各系列面包預拌粉、蛋糕預拌粉、西点預拌粉等烘焙原料，拥有国际标准生产线及生产工艺，为客户提供优质烘焙原料，帮客户提高产值，降低成本。

### 品质稳定，操作简单！

种类：提供一系列帮助满足消费者需求的产品

操作简易：预先精心调配好，同时减少了大量劳动力

便利性：易于储藏和储存

制作时间：增加容错率，缩短制作时间



## 預拌粉優點： Pre-Mix advantages:

- 簡單操作 Simple operation
- 適合新手 Suitable for novices
- 連鎖店的好幫手 best solution for franchise
- 方便省心 Convenient and worry-free
- 安全放心 Safe and secure
- 成功舒心 success and comfort
- 適合大量生產 Suitable for mass production

Pre-mix 是 Prepared Mix (預拌粉) 的簡略說法，其定義則是「可將麵包、蛋糕、配菜等商品簡單調理出來的調整粉，在麵粉等粉類(含澱粉)裡加入必要且適當的糖類、油脂、奶粉、蛋粉、膨脹劑、食鹽、香料等原料所製作出來的東西。」

Pre-mix is an abbreviation for Prepared Mix (pre-mixed powder). It is made from suitable raw materials such as sugar, oil, milk powder, egg powder, bulking agent, salt, and spices."

## 預拌粉的分類 Classification of ready-mixed powder

1. 預拌粉大略為「家庭用」和「業務用」。

The ready-mixed flour is roughly for "household use" and "business use".

2. 因有無使用糖類也可分為「加糖預拌粉」和「無糖預拌粉」。

It can also be divided into "sweetened ready-mixed powder" and "sugar-free ready-mixed powder" due to the presence or absence of sugar.

## 預拌粉的特徵 Characteristics of ready-mixed flour

預拌粉將只能由各家庭獨特配方所製成的產品，轉變成高品質、穩定、簡單、經濟實惠的商品。

Ready-mix flours transform products that can only be made from each family's unique recipes into high-quality, stable, simple, and affordable products.

# PRODUCT CATALOG

## 产品目录

### 01 Pre-Mix 預拌粉

#### 01 Dessert Mix 甜品系列



**Japanese Puff Mix**  
日式泡芙粉

Item# PM01



**Custard Mix**  
卡仕達粉

Item# PM02



**Taiyaki Mix**  
鯛魚燒粉

Item# PM03



**Dorayaki Mix**  
銅鑼燒粉

Item# PM04



**Ice Snow Mix**  
冰皮粉

Item# PM05



**Cake Mix**  
蛋糕粉

Item# PM15

02 Bakery Mix 烘培店系列



**Sweet Bread Mix**  
甜麵包粉

Item# PM06



**Croissant Mix**  
牛角包粉

Item# PM07



**Toast Mix**  
吐司粉

Item# PM08



**Euro Bread Mix**  
歐式麵包粉

Item# PM09



**Korean Bread Mix**  
韓式麵包

Item# PM13



**Mochi Bread**  
麻薯麵包

Item# PM14

03 Donut Mix 甜甜圈系列



**Mochi Donut Mix**  
**麻薯甜甜圈粉**

Item# PM10



**Yeast Donut Mix**  
**甜甜圈粉**

Item# PM11



**Cake Donut Mix**  
**蛋糕甜甜圈粉**

Item# PM12



**Old Fashion Donut**  
**怀旧款甜甜圈**

Item# PM16



**Chocolate Cake Donut**  
**巧克力蛋糕甜甜圈**

Item# PM17



## 02 Chocolate Compunds & Shortening 巧克力紐扣 & 白油



**White Chocolate Compound**  
白巧克力紐扣

Item# 1



**Dark Chocolate Compound**  
黑巧克力紐扣

Item# 2



**Bunge 415 Shortening**

## 03 Green House Emulco 健康濃縮香精

Item #	Product Name	產品名字
GH 131122	Blueberry Emulco	藍莓
GH 401031	Brown Sugar Emulco	紅糖
GH 141106	Cappuccino Emulco	卡布奇諾
GH 141126	Chocolate Emulco	巧克力
GH 141147	Coconut Emulco	椰子
GH 151110	Durian Emulco	榴蓮
GH 181104	Green Tea Emulco	綠茶

### RECOMMENDED USAGE



Cakes and Confectioneries  
1-2%



Jellies & Puddings  
0.5-2%



Breads and Cookies  
2-5%



Fillings & Toppings  
0.5-3%

Item #	Product Name	產品名字
GH 408024	Japanese Melon Emulco	日本甜瓜
GH 410021	Lychee Emulco	荔枝
GH 241126	Milk Emulco	牛奶
GH 261108	Orange (premium) Emulco	橙色(高級)
GH 271104	Pandan Coconut Emulco	班兰椰子
GH 412056	Pistachio Emulco	开心果
GH 291112	Red Velvet Emulco	红色天鹅绒
GH 414112	Salted Egg Emulco	咸蛋
GH 301101	Strawberry Emulco	草莓
GH 361115	Yam Emulco	地瓜(紫色)
GH 331105	Vanilla Flavour	香草味
GH 131195	Butter Emulco	黄油
GH 406022	Honey Dew Emulco	哈密瓜
GH 231108	Lemon Emulco	柠檬
GH 241156	Mango Emulco	芒果
GH 241146	Mocha Emulco	摩卡
GH 412021	Passion Fruit Emulco	百香果
GH 412026	Peach Emulco	桃
GH 412041	Peppermint Emulco	薄荷
GH 413012	Rose Emulco	玫瑰



Green House Coffee Emulco Flavour



Green House Orange Emulco Flavour



Lychee



Mango



Peach



# RETURN AND DELIVERY

## 退货和送货



### Notes 備註

#### Return and Exchanges Instructions

##### 退貨和換貨說明：

1. All requests for returns or exchanges must be completed with us within seven days of delivery.  
所有退貨或換貨請求必須在交貨後 7 天內完成。

2. We do not accept returns that the original package is incomplete or damaged for food safety.

為了食品安全，我們不接受原包裝不完整或損壞的退貨。

3. We guarantee that the shipped goods have at least one month of the best flavor date. We do not accept returns longer than this date. If there are special requirements, please inform us before ordering.

我們保證發貨的貨物至少有一個月的最佳風味日期。我們不接受超過此日期的退貨。如有特殊要求，請在訂購前告知我們。

4. We are not responsible for any damages caused by the third-party companies. However we will pack the goods and take pictures for the customers before shipment. Other instructions: The customer has to pay a \$35 fee per rejected check. We can refuse the customer to pay by check again.

第三方公司造成的任何損失，我們概不負責。但是我們會在發貨前包裝貨物並為客戶拍照。其他說明：客戶必須為每張被拒絕的支票支付 35 美元的費用。我們可以拒絕客戶再次以支票付款。

#### Delivery Policy 送貨標準：

1. Please place your order one business day prior to the scheduled delivery day in your area. Our office hours are Monday to Friday 9am to 5pm.

請提前一個工作日訂貨，我們的辦公時間為周一至周五，早上九點至下午五點。

2. Please have payment ready at the time of delivery for all COD orders. Delivery is not guaranteed without.

貨到付款客戶，請在司機到達地點之前將貨款準備好，若司機未收到款項，司機有權將貨品帶回。

3. Please inspect products upon arrival. No claim will be accepted after sign off.

客戶請確認數量品項無誤後再做簽收，貨品點交簽收後概不退換或負責遺失或短缺商品。

\$35 fee per returned check  
每次退票費用為 \$35。



Your Franchise Supplier

2023

# Rbdeco INC.

\* All Prices and specifications are subject to change without notice, please contact our sales department for updates.

產品價格及規格不定時更新，請洽客服

